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Referat af styrelsesmødet den 31.10.2022 kl. 9:00-12.00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
Til stede: Steen Agersø, Lone Clemmensen, Lene Kingo Laursen, Gitte Storm 

Henriksen, Susanne Mortensen, Tes Wagtberg. 
 

Tids-

punkt 

Punkter Resultat 

9.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

9.05 2. Godkendelse af referat 26.9.2022  Referatet blev godkendt 

9.06 3. Opfølgning på igangværende 

arbejdet 
med  

• Ansøgning til DLF. 5 millioner 

puljen 

 
 

 
 

 
• Afholdelse af medlemsmøde 

for børnehaveklasseleder. 

 
 

 

 
 

• Lone orienterede om status på 

ansøgning til pulje hos DLF, 
der skal bruges til udvikling af 

samarbejde mellem 
Tillidsvalgte, skoleledere 
forvaltning og kredsen. 

 
• Lene orienterede om, at BH-

klasseledermødet vil blive 
afholdt i starten af 2023. 

 
 
 

 

 

 
9.06 

 
9.15 
 

 
9.50 

4. Kredskontoret 

 
• Evaluering af mødet på FOOD 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
• Styrelsen evaluerede mødet 

på Food. Formålet med mødet 
var blandt andet at træne 
lederne og de tillidsvalgte i 

den vanskelige samtale, samt 
at sætte skub på det lokale 

samarbejde mellem TR og 
deres ledelse. Konklusionen 
var, at mødet ikke havde givet 

det ønskede resultat. Et 
centralt nedslagspunkt var at 

der ikke på mødet havde 
været nok fokus på det lokale 
samarbejde, men meget fokus 

på dialog på tværs af skolerne. 
Lone orienterede om at hun 

havde evalueret mødet 
sammen med Jeppe. Her var 
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• Drøftelse af plan for det 

fremadrettede 
senior/pensionist- arbejde i  

kredsen. 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

• Ny skolechef i Svendborg 
 

opfattelsen også at mødet ikke  
havde været produktivt nok. 

 
• Lone orienterede om 

seniorarbejdets historik de 
sidste 10 års tid. Dette 
arbejde er præget af få 

engagerede seniorer og en 
meget høj alder på de 

engagerede. Styrelsen 
drøftede hvordan den kan 
hjælpe med at flere 

pensionister bliver aktive i 
seniorgruppen. Punktet 

behandles på et senere STM-
møde med henblik på, at 
beslutte om strukturen om 

senior-arbejdet skal ændres. 
 

• Lone orienterede om at der pr. 
1. december bliver ansat en ny 
skolechef i Svendborg. Lone 

var optimistisk i forhold til et 
fremtidigt samarbejde og 

orienterede Styrelsen om at 
hun igen, vil spille ideen om 
en fælles udgivelse på banen. 

Styrelsen besluttede at 
invitere den nye skolechef på 

besøg på kredsen, med 
henblik på at hun kan få et 
billede af hvem vi er og hvad 

vi kan samarbejde om. 
  

 
 

10.00 
 
 

5. TR/AMR arbejdet. 

 
• Kongres. Forslag der er 

indkommet og sendt til jer. 

 
 

• Dette punkt blev rykket til 
næste STM. 

10.10 
 

6. Ukraine • Styrelsen drøftede at det 
blandt lærerne er et ønske om, 

at DSA bliver mere lokalt 
forankret på skolerne. 

10.10 7. FH 
Orientering fra FH´s 

repræsentantskabsmøde og det 
fremadrettede arbejde i FH. 

• Lone orienterede om 
repræsentantskabsmødet. 

Styrelsen drøftede det 
fremadrettede arbejde med 
FH-Sydfyn. 

 
10.30 

 
8.  Skolepolitisk arbejde 
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• Inklusionsundersøgelsen • Der blev orienteret om, hvor 
arbejdet med 

inklusionsundersøgelsen er 
nået til. Styrelsen drøftede, 

hvordan resultaterne skal 
formidles. 

• Lene er i gang med at 

undersøge, hvilke medarbejder 
der PT. Er ansat på skolerne 

og hvilke opgaver de er ansat 
til at løse. 

• Lene og Lone arbejder med, 

hvordan lærerne kan få 
indflydelse på udmøntningen 

af den nye meddelelsesbog 
 

10.30 
 

9. Særlige medlemsgrupper 
 

• Lene og Susanne arbejder 
med, at arrangerer et 
medlemsmøde for BH-

klasseledere og lærere de 
samarbejder med. 

10.35 
 

10. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle områder.  

 

• Kur-polfo: der har ikke været 
afholdt møde siden sidst. 

• Pædpolfo: gruppen vil på 
kongressen evaluere mødet 
om grøn omstilling. Der er et 

ønske om, at lave lignende 
møder hvert andet år. 

• Fag-polfo: Lone orienterede 
om at styrelsen skal læse 
kredsudsendelse 116 fra 2021, 

hvor man kan læse om, 
hvordan man søger midler fra 

DLFs puljer. 

 

 
 
10.35 

 

11. Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne. 
 

• Gennemgang af Ærøaftalen 

• Orientering fra HMU 
Svendborg 

 

 
 

• Lone gennemgik Ærøaftalen. 

• Gitte orienterede om det 
aktuelle arbejde i HMU. 

10.50 
 

12. Kommunikation 
• Nyhedsbrev nov. 

 

 
• Alle på mødet blev opfordret til 

at skrive noget til 
nyhedsbrevet for november. 

10.55 
 

13. Regnskab og budget. 
 

• Johanna gennemgik budgettet. 
Lone opfordrede styrelsen til, 
at overveje om der er nogen 

ønsket til næste års budget. 

10.55 14. Punkter til næste møde. • Seniorgruppen 
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• Gennemgang af 
kongrespunkter inden 

kongressen 
• Orientering om BH-klasseleder 

mødet. 
• Styrelsens overvejelse om 

ønske til budgettet. 

10.55 15. Eventuelt. • Eventuelt blev behandlet. 

 

 
STM blev forlænget med henblik på at drøfte indholdet af TR/AMR- kurset på 

GL. Avernæs i slutningen af november. 
 

Styrelsen fandt frem til flg. mulige emner på kurset. 
 

• Hvordan får man sat gang i den pædagogiske debat lokalt på skolerne. 

• Konflikthåndtering i forhold til pædagogiske udfordringer. 
• Hvordan kan man konkret arbejde videre med en APV 
• Frihedsforsøget på skoleområdet. 


